

FUNGICURE LIQUIDGEL- undecylenic acid gel
Alva-Amco Pharmacal Companies, Inc.

Fungicure LiquidGel UDA

CA11335009RC2



MAXIMUM STRENGTH
PUISSANCE MAXIMALE

FUNGI CURE®

LIQUID GEL/GEL LIQUIDE
ANTI-FUNGAL TREATMENT
TRAITEMENT ANTIFONGIQUE

CA133/35-2RC,
0420

NPN 80043930

PUISSANCE MAXIMALE

FUNGI CURE®

GEL LIQUIDE
TRAITEMENT ANTIFONGIQUE

Technologie de Gel Liquide Avancée

- Le Gel Liquide se Fixe au Site d'Infection
- Large Spectre. Élimine 6 Types de Mycoses

Utilisations ou fins recommandés : Traitement des dermatomycoses (*Tinea corporis*) affectant la peau et les ongles. Soulagement de la démangeaison, de la desquamation, des gerçures, des sensations de brûlure, des rougeurs, de la douleur, des irritations et de l'inconfort qui peuvent accompagner ces infections. **Posologie pour adultes (18 ans et plus) :** Nettoyer la région affectée avec de l'eau chaude et du savon, puis assécher complètement. Appliquer une mince couche de Fungicure sur la région affectée deux fois par jour (matin et soir), pendant toute la période de traitement de quatre (4) semaines ou tel que prescrit par un médecin. **Ingédient médicamenteux :** Acide undécylénique (graines de ricin) 25 % p/p. **Ingédients non médicamenteux :** Jus de feuille d'Aloe barbadensis, silice sublimée, cyclométhicone, parfum, palmitate d'isopropyle, acétate de tout-rac-alpha-tocophérol. **Renseignements sur les risques :** Pour usage externe seulement. Lire toutes les directives et mises en garde se trouvant sur l'emballage avant l'utilisation. Respecter les directives d'utilisation. Conçu pour être utilisé uniquement par des adultes en bonne santé. Les personnes de moins de 18 ans ou celles qui ont une peau très sensible ou sujette aux allergies doivent utiliser ce produit selon les indications du médecin. Consulter d'abord un médecin avant d'appliquer ce produit sur des enfants de moins de deux ans. L'utilisation de ce produit par un enfant doit se faire sous supervision. Éviter tout contact avec les yeux; le cas échéant, rincer abondamment les yeux à grande eau. En cas d'irritation, ou si aucune amélioration n'apparaît après quatre semaines, cesser l'utilisation et consulter un médecin. ****Contenu scellé :** Ne pas utiliser ce produit si le sceau est manquant ou brisé. Ne pas utiliser pour les infections du cuir chevelu. **Garder ce produit, ainsi que tout autre médicament, hors de portée des enfants. En cas d'ingestion accidentelle, consulter immédiatement avec un médecin, un établissement de soins d'urgence ou un centre antipoison.**

GARDER LE CONTENANT BIEN FERMÉ LORSQU'IL N'EST PAS UTILISÉ.
RANGER À L'ABRI DE LA CHALEUR ET DU FROID EXTRÊMES.

Contenu Net
10.5 mL (0.35 fl. oz.)



© 2020 Alva International Division

NPN 80043930

MAXIMUM STRENGTH

FUNGI CURE®

LIQUID GEL
ANTI-FUNGAL TREATMENT

Advanced Liquid Gel Technology

- Liquid Gel Locks onto Site of Infection
- Broad Spectrum. Kills 6 Types of Fungus

Recommended use or purpose: For the cure of ringworm (*tinea corporis*) on skin and nails. For relief of itching, scaling, cracking, burning, redness, soreness, irritation and discomforts which may accompany these conditions. **Recommended dosing (Adults (18 years of age and older):** Clean the affected area with soap and warm water and dry thoroughly. Apply a thin layer of Fungicure over the affected area twice daily (morning and night) for the full treatment period of 4 weeks or as directed by doctor. **Medicinal ingredient:** Undecylenic acid (seed) 25% w/w. **Non-medicinal ingredients:** Aloe barbadensis leaf juice, colloidal silicon dioxide, cyclomethicone, fragrance, isopropyl palmitate, di-alpha-tocopheryl acetate. **Risk information: For external use only.** Read all package directions and warnings before use. Use only as directed. Intended for use by normally healthy adults only. Person under 18 years of age or those with highly sensitive or allergic skin should use only as directed by doctor. Do not use on children under two years of age unless directed by a doctor. Supervise children in the use of this product. Avoid contact with the eyes, but if this happens rinse thoroughly with water. If irritation occurs or if there is no improvement in four weeks, discontinue use and consult a doctor. Do not use for infections of the scalp. ****Contents sealed:** Do not use if seals on carton flaps are missing or broken. **Keep this and all medications out of reach of children. In case of accidental ingestion, contact a physician, emergency medical care facility or poison control center immediately for advice.**

KEEP CONTAINER TIGHTLY CLOSED WHEN NOT IN USE.
STORE AWAY FROM EXCESSIVE HEAT AND COLD.

Dist.:
Alva
International Division/
Division Internationale
ALVA-AMCO Pharmaceutical Cos., Inc.
Niles, IL 60714, U.S.A.
Imported by/Importé par:
M.C.P. McCaughey Consumer
Products Management, Inc.
3365 Harvester Road, Suite #204
Burlington, Ontario (Canada) L7N 3N2

Net Contents
10.5 mL (0.35 fl. oz.)



CP-431791
06/2020

Prod. No.: CA1335009



(L)
EXP.

5



CA11335009RC2

FUNGICURE LIQUIDGEL

undecylenic acid gel

Product Information

Product Type	HUMAN OTC DRUG	Item Code (Source)	NDC:52389-633
Route of Administration	TOPICAL		

Active Ingredient/Active Moiety

Ingredient Name	Basis of Strength	Strength
UNDECYLENIC ACID (UNII: K3D86KJ24N) (UNDECYLENIC ACID - UNII:K3D86KJ24N)	UNDECYLENIC ACID	250 mg in 1 g

Inactive Ingredients

Ingredient Name	Strength
ALOE VERA LEAF (UNII: ZY81Z83H0X)	
SILICON DIOXIDE (UNII: ETJ7Z6XBU4)	
ISOPROPYL PALMITATE (UNII: 8CRQ2TH63M)	
.ALPHA.-TOCOPHEROL ACETATE (UNII: 9E8X80D2L0)	
CYCLOMETHICONE (UNII: NMQ347994Z)	

Packaging

#	Item Code	Package Description	Marketing Start Date	Marketing End Date
1	NDC:52389-633-09	1 in 1 BOX	06/05/2016	
1		9 g in 1 TUBE, WTH APPLICATOR; Type 0: Not a Combination Product		

Marketing Information

Marketing Category	Application Number or Monograph Citation	Marketing Start Date	Marketing End Date
Export only		11/30/2012	

Labeler - Alva-Amco Pharmacial Companies, Inc. (042074856)

Revised: 12/2023

Alva-Amco Pharmacial Companies, Inc.